
Fra: Paul Skaar <skaarpaul@gmail.com> 
Sendt: 2. april 2017 16:04 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Fiberutbygging 
 

Hei, 

 

Vet ikke hvem jeg skal stile denne henvendelse til, så dere får sende den videre til rette 

vedkommende. 

 

Er det noe nytt i forb. med fiberutbyggingen i kommunen? 

Er det bestemt hvilke område som blir utbygget? 

 

Vi er nyinnflyttet til Kaldalen på Eknes. Dette er et uland når det gjelder nettforbindelse. Her 

sitter vi med nytt hus og har kun mobilt internett som eneste alternativ. På grunn av 

manglende ledige linjer var ikke Telenor interessert i å legge kobber inn til huset. 

Nå setter vi vår lit til fiberutbyggingen og håper vi kan bli et av de prioriterte områdene. 

 

Mvh. 

Paul Skaar 

 

 


